注：填写之前请仔细阅读填报说明  Please read carefully the Instructions before filling in the form

	BDDANCE Cup 2014 WDSF Grand Slam Standard & Latin(Wuhan,China) China DanceSport Open(Wuhan)&China City DanceSport Open
“BDDANCE”杯2014年WDSF世界体育舞蹈大奖赛（中国武汉）、中国体育舞蹈公开赛（武汉站）暨全国城市体育舞蹈公开赛

Registration Form

注册申请表
	采访证类别代码Accreditation Card Code

	
	
	
	

	
	


	注册登记号

Registration Number
	
	
	
	
	
	
	照片

Photo
	

	
	
	
	
	
	性别

Gender
	
	男

Male
	
	女

Female
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	
	
	
	

	                                            
	
	
	
	
	
	
	
	

	
	英文姓Family Name in English
	
	英文名Given Name in English
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	
	
	请将一张两寸彩色免冠近照粘贴于此

Please attach a passport Photo

(45mm×35mm)

HERE
	

	
	中文姓名Chinese Name
	
	电子邮箱E-mail Address
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	
	
	
	

	
	电话号码Phone Number
	
	传真号码Fax Number
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	
	
	
	

	
	移动电话号码Mobile Phone Number
	
	记者证编号Journalist Certificate Number
	
	
	
	
	

	
	
	
	
	
	
	
	
	

	

	

	
	国籍Nationality
	
	媒体单位（中文名称）

Media Organization Name（In Chinese）

	
	
	
	
	

	
	身份证件类型Type of ID 
	
	媒体单位（英文名称）
Media Organization Name （In English）
	

	
	
	护照

Passport
	
	
	中国居民身份证

Chinese ID Card
	
	
	

	
	
	
	
	

	
	
	
	实际工作单位（限受雇于媒体的非正式职员填写）

Real Employer(Only for informal employees of media organizations)
	

	
	
	港澳居民来往内地通行证

Permit for participants from Hong Kong and Macau
	
	
	台湾同胞来往大陆通行证

Permit for participants from Chinese Taipei
	
	
	

	
	
	
	

	
	身份证件号码ID number
	
	
	

	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	

	
	
	
	媒体单位盖章及主管人签名

Stamp of Media Organization and Signature of Director
	

	
	出生日期
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	
	

	
	Date of Birth     日/day     月/month     年/year
	
	
	

	
	
	
	
	

	
	
	
	
	

	
	入住推荐酒店Will you choose the recommended hotel
	
	
	

	
	
	合住标准间

Share standard room
	
	住单人间

Single room
	
	
	

	
	入住时间Time            
	
	
	

	
	自   月

From  
	
	日   至    月

Day   to   
	
	日

day
	
	日期   
	
	
	
	
	
	2014
	

	
	
	
	
	
	
	
	Date  日/day   月/month    年/year
	

	
	
	

	


BDDANCE Cup 2014 WDSF Grand Slam Standard & Latin(Wuhan,China) China DanceSport Open(Wuhan)&China City DanceSport Open
Instruction of Registration Form

This “Registration Form” is required to be completed either in printed or handwritten way.
When adopting the handwritten way, please use a blue or black pen.

Please fill out all blanks except special ones; otherwise it may influence your application.

Please fill out the blanks with Chinese block letters for native applicants; English alphabets for foreign applicants; and Arabic numbers for digits.

Tick “√”to select in the form.

Details of standards to fill in the form are as follows:

Accreditation Card Classification Code: Required. Please fill in according to the five chosen classifications as followed “P, O, F, R, TV”

	Code
	Classification Descriptions

	P
	Print media: reporters under the jurisdiction of international press agency, national news agency, comprehensive daily, sports daily, or sports magazine; photo and text editor or periodical or free-lancer writer that are employed by contract; reporters or staff members of radio station, TV station without rebroadcast right. 

	O
	Online reporter: reporters, photo and text editor or free-lancer that are employed by contract under the jurisdiction of network organizations.

	F
	Photographers：press photographers in accordance with the P, O standards described above

	R
	Radio

	TV
	Television


Registration Number: For organizing committee only.

Photo: A recent 2-inch color photo without hat should be attached to the designated position in the form. Please write the name and birth date of the applicant correctly on the back of the photo before pasting, in case photo falls off from application form. (Note: The electronic version of the photo still needs to be sent to the designated e-mail address.)

Gender: Required. Please select “male” or “female”.
English surname and family name: Required for foreign applicants. The content filled in should be in unanimity with revealed on the valid ID card.

Chinese name: Required for applicants with Chinese name, the content should be in unanimity with the name revealed on the valid ID Card.

E-mail address, telephone number, fax number, and mobile phone number: Required. Please keep the contacts valid for the organizing committee to confirm you with application, as well as to contact and inform you of related information of tournament.

Accreditation Card Serial Number: Required for accredited journalists.

Nationality: Required. Please fill in the country/area issuing valid ID document. If the applicant has more than one nationality, please specify the one on the ID document when entering China during tournament period.

Type of ID document: Required. This is a single option, and the applicant can only tick and select one of these. 

Identity Certificate Number: Required. The content should be identical with the number revealed on the ID document.

Date of Birth: Required. The content should be identical with the date revealed on the ID document, as well as the file name (birth date) of the electronic photo.
Media Organization Name (In Chinese): Required for Media with Chinese character name. Please fill in Media Organization’s full name. 
Media Organization Name (In English): Required. Foreign media should fill in the Media Organization’s full name and the abbreviated one; the domestic media should give a translated name, and this part will be sent to FIVB.

Real Employer: Required for informal employees. Fill in applicants' real working place, and the freelance and the unemployed please present here. 
Recommended hotels: Required for applicants who choose to move in and accept service from recommended hotels. Please select “Share standard room “or” Single room”. Wuhan Smart Hotel.Add:No.111,Dongfeng street Wuhan economic development zone.Hubei province.Tel: 86 027-59365555.
Check-in Time: Please fill in the accurate date of arrival and departure when checking in. (Applicants who choose to move in to the recommended hotel must provide the information accurately; otherwise it may influence your acidulation.)
Stamps of Media organization and Signature of Director: After the form is completed, the authorized person in charge of the Media organization should sign in the designate position, stamp the official seal and fill in the date.

Contact for registration: Mr.Lei Yong 

Tel: 86 027 68840002   18627029901

Fax: 86 02768840521     

E-mail: 268888@163.com
Address: Wuhan Sports Center Development Zoom.Wuhan.P.R.C

Post code: 430056

“BDDANCE”杯2014年WDSF世界体育舞蹈大奖赛（中国武汉）、

中国体育舞蹈公开赛（武汉站）暨全国城市体育舞蹈公开赛

《注册申请表》填报说明

1、此《注册申请表》要求用打印或手写方式填写。

2、如采用手写方式，请使用蓝色或黑色钢笔。

3、除特殊栏目外均需填写完整，否则将影响您的注册申请。

4、有特别说明外，对于表中各栏目，中国籍人士请用中文正楷填写，外籍人士请用大写英文字母填写；数字内容请用阿拉伯数字填写。

5、对于表中的选项，使用“√”进行选择。 

6、表中各项目详细的填写标准如下：

采访证类别代码：必填项。依据下列“P、O、F、R、TV”五个类别选择填写。 
	代码
	类  别  描  述

	P
	报刊文字记者：隶属于某国际通讯社、国家通讯社、综合日报、体育日报、体育杂志的记者，图文编辑或是根据合同聘用的期刊或自由撰稿人非持权电台、电视台记者、工作人员。

	O
	网络媒体记者：隶属于网络机构的记者、图文编辑或是根据合同聘用的自由撰稿人。

	F
	摄影记者：符合上述P、O类标准人员中的摄影记者。

	R
	电台记者

	TV
	电视台记者


注册登记号：供组委会填写。

照片：在表上指定位置粘贴一张本人近期正面免冠二寸彩色照片，粘贴前应在照片背面注明申请人的姓名和出生日期，以备照片从申请表上脱落时正确张贴。（注：照片的电子文件仍需发送指定邮箱。）  

性别：必填项。“男”或“女”二选一。

英文姓、英文名：外籍人士必填项。填写的内容应与有效身份证件上显示的一致。

中文姓名：适用于有中文汉字姓名的申请人，填写内容应与有效身份证件上显示的汉字一致。

电子邮箱、电话号码、传真号码、移动电话：必填项。并请保持联系方式的有效性，以便组委会与您确认注册申请成功与否，联络、通知与赛事有关的信息  

记者证编号：具有新闻记者资格人员填写。

国籍：必填项。请填写有效身份证件的签发国家/地区。如果申请人不只有一个国籍，则需填写申请人希望在本次赛事期间进入中国所持身份证件上显示的国籍。
身份证件类型：必填项。此项为单选项，申请人只能勾选其中一项。

身份证件号码：必填项。所填内容应与身份证件上显示的一致。

出生日期：必填项。所填内容应与身份证件上显示的一致，同时需与所提供的照片电子文件名所显示的日期一致。

媒体单位（中文名称）：适用于有中文汉字名称的媒体。请填写媒体全称。

媒体单位（英文名称）：必填项。外籍媒体请填写通用的英文全称和简称；国内媒体请提供单位的英译名称，此项内容需向国际排联报送。

实际工作单位：适用于受雇于媒体的非正式职员填写。填写申请人实际所在的工作单位，自由职业、无业者请在此处说明。

入住推荐酒店：适用于选择入住组委会推荐酒店并接受服务的申请人。“合住标准间”或“住单人间”二选一。武汉时尚旅酒店-地址：武汉经济技术开发区东风大道111号经开万达广场；电话：86 027-59365555。

入住时间：请准确填写入住与离开的日期。（选择入住推荐酒店的申请人，必须准确填写信息，否则将影响您的食宿安排。）

媒体单位盖章及主管人签名：表格填妥后，媒体单位授权的负责人应在表上指定位置签名并加盖本单位公章，并填写填表日期。

注册申请联系人：雷  勇                       

电          话：86 027 68840002               

                18627029901                             
传          真：86 027 68840521
电  子  邮  件: 268888@163.com
地          址：武汉经济技术开发区武汉体育中心

邮          编：430056
注意ATTENTION

请于2014年9月5日之前务必将填妥并盖章的申请表邮寄到指定地址

Please return the form with stamp no later than Sep 5, 2014 to the designate address

